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Vragen van de leden Van Nispen (SP) en Ellian (VVD) aan de Staatssecretaris
van Justitie en Veiligheid over de overwegingen van het kabinet om
Nederlandse gedetineerden naar Estland te sturen (ingezonden 12 september
2024).

Vraag 1
Klopt het bericht van het AD waarin wordt aangegeven dat u overweegt om
Nederlandse gedetineerden over te zetten naar Estland vanwege cellentekor-
ten?1

Vraag 2
Zo ja, waarom heeft u ervoor gekozen om Estland te overwegen als land
hiervoor?

Vraag 3
Welke landen heeft u nog meer overwogen in de zoektocht naar plekken voor
gedetineerden?

Vraag 4
Kunt u aangeven welke doelgroep van gedetineerden wordt overwogen om
in Estland onder te brengen?

Vraag 5
Wat voor beveiligingsregime heeft de gevangenis die u overweegt in Estland?

Vraag 6
Wat zijn de kosten die met deze verplaatsing van gedetineerden gemoeid
gaat?

Vraag 7
Kunt u aangeven hoe ver u bent gevorderd met deze plannen?

1 Het Algemeen Dagblad, 10 september 2024, «Te weinig plek in Nederlandse gevangenissen:
kabinet overweegt 500 criminelen naar Estland te sturen», www.ad.nl/politiek/te-weinig-plek-in-
nederlandse-gevangenissen-kabinet-overweegt-500-criminelen-naar-estland-te-
sturen~a2f9d96f/
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Vraag 8
Kunt u aangeven wat er zal gebeuren als de situatie zich voordoet dat er ook
in Estland een cellentekort ontstaat?

Vraag 9
Klopt het bericht dat ook Engeland aanspraak wilt doen op beschikbare
plekken in Estland?

Vraag 10
Kunt u toezeggen dat de Kamer eerst zal worden geïnformeerd en dat geen
onomkeerbare stappen worden gezet voor hierover met de Kamer wordt
gesproken?

Vraag 11
Kunt u deze vragen beantwoorden voor het commissiedebat van 2 oktober
aanstaande?
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